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PROTOKÓŁ  Nr VI/11 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 29 kwietnia 2011 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych (nieobecny Radny Zbigniew 

Oleksiak).     

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1350.  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pan Jano Mokrzycki – zastępca burmistrza,  

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Magdalena Pachołek – podinspektor ds. gospodarki przestrzennej,   

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Jan Rewkowski– dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M- GPB w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień  - kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Pan Jolanta Piekarzewicz – pracownik M-GOK w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pan Andrzej Grodzki – zastępca Komendanta Komendy Miejskiej PSP w Koszalinie,  

• Pan Jan Wójcik – Komendant Ochrony Przeciwpożarowej Miasta i Gminy Bobolice,  

• Pan Henryk Fabian – Komendant II Komisariatu Policji w Koszalinie,  

• Pan Mariusz Augustyniak – Kierownik Posterunku Policji w Bobolicach,  

• Pan Adam Panfil – Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach,  

• Pan Dariusz Michalak – Dyrektor Gimnazjum Publicznego w Bobolicach,  

• Pani Anna Kuropatnicka – Wicedyrektor Gimnazjum Publicznego w Bobolicach,  

• Uczniowie Gimnazjum Publicznego w Bobolicach,   

• Sołtysi, 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 
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Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia  30.03.2011r.  

3. Trybuna sołecka.  

4. Trybuna obywatelska.   

5. Ocena ładu i porządku publicznego oraz zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie 

gminy Bobolice za 2010 rok.  

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Bobolice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2010 rok.  

7. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawach :  

1) zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

2) wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Bobolice.  

3)  rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bobolicach  

4) sposobu sprawiania pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów 

pogrzebu.  

5)  opłat za usługi wykraczające poza podstawę programową świadczone przez Przedszkole 

Samorządowe w Bobolicach.  

6) zmieniającą uchwałę w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady 

Miejskiej w Bobolicach.  

10. Wolne wnioski.  

11. Zakończenie obrad.  

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad 2 

projektów uchwał:  

*w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu na realizację zadania: „Budowa chodnika w m. Stare borne w ciągu 

drogi wojewódzkiej nr 168” jako 7 w kolejności podejmowanych uchwał  

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad,  
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*w sprawie wskazania kandydata na członka Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o.o. w Koszalinie jako 8 w kolejności podejmowanych uchwał 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad.   

 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół  z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 marca 2011 roku   był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pani Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – powiedziała, że odbyły się wybory do 

Izb Rolniczych. Gminę Bobolice reprezentować będą Pan Jacek Pietnoczka i Pani 

Helena Bubień. Przewodniczącym Izb Rolniczych został Pan Wiesław Piątek (rolnik z 

gminy Mielno), natomiast delegatem został Pan Tomasz Kiel (rolnik z gminy 

Będzino). 12 maja odbędą się wybory prezesa i zarządu Zachodniopomorskiej Izby 

Rolniczej. Na zakończenie Pani Bubień podziękowała wszystkim rolnikom, którzy 

oddali na nią głos w wyborach do Izb Rolniczych. Pani sołtys powiedziała także, że 

droga w sołectwie Chociwle nabrała innego lepszego wyglądu po wycince zakrzaczeń 

– prace wykonywane są solidnie i konkretnie- podziękowała za wykonanie tej pracy. 

Poprosiła o wyrównanie tej rogi, która byłaby szlakiem rowerowym.  

 

Ad. 4.Trybuna obywatelska 

 
W trybunie obywatelskiej głos zabrali: 

1. W trybunie obywatelskiej o głos poprosił Pan Dariusz Michalak Dyrektor Gimnazjum 

Publicznego w Bobolicach i Zastępca Dyrektora Pani Anna Kuropatnicka wraz z rodzicami 

i uczniami Gimnazjum. W imieniu swoim jak i uczniów, nauczycieli i rodziców Dyrektor 

złożył podziękowania, wyrazy szacunku i uznania dla Pani Burmistrz oraz całej Rady 
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Miejskiej za stworzenie nowoczesnego kompleksu obiektów edukacyjnych i sportowych przy 

ul. Głowackiego. Pan Dyrektor powiedział, że nauczyciele korzystający z nowych 

funkcjonalnych i bardzo nowocześnie wyposażonych obiektów mają świadomość wielkiego 

trudu i wysiłku finansowo organizacyjnego ze strony władz samorządowych. Największa w 

historii Bobolic inwestycja została zakończona sukcesem, symbolicznie na ręce Pani 

Burmistrz, Pani Skarbnik i Przewodniczącego Rady Miejskiej zostały wręczone kwiaty.  

Pani Burmistrz podziękowała za ten pomysł, aby na sesji podziękować za obiekt jakim jest 

gimnazjum. Był to wspaniały pomysł.  

2. Pani Jolanta Piekarzewicz -  pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Bobolicach, przedstawiła program obchodów beatyfikacji papieża. 1 maja br. o godzinie 

15.00 na rynku miejskim odbędzie się uroczysty koncert z okazji beatyfikacji Jana Pawła II. 

Zaproszone zostały wszystkie szkoły wraz z nauczycielami i uczniami z terenu gminy 

Bobolice. Wszyscy zaproszenie włączyli się do przygotowań. CIT będzie miało swoje 

stoisko, a także ŚDS „Odnowa” i Biblioteka Miejska. Zakończenie imprezy będzie o godzinie 

20.00 apelem jasnogórskim i jednocześnie o godzinie 20.00 w kościele parafialnym odbędzie 

msza święta. Na zakończenie Pani Jolanta Piekarzewicz powiedziała o wyłączeniu części 

rynku z ruchu samochodowego na czas imprezy.    

 

5. Ocena ładu i porządku publicznego oraz zabezpieczenia 

przeciwpożarowego na terenie gminy Bobolice za 2010 rok.  
 

Informacje z zakresu działania Posterunku Policji w Bobolicach przedstawił Pan Mariusz 

Augustyniak kierownik Posterunku Policji, stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że stan etatowy posterunku w Bobolicach 

wynosi 8 etatów łącznie z Kierownikiem. Po analizie przedstawionego sprawozdania trzeba 

powiedzieć, że praca policji jest dobra i to bardzo cieszy. Pani Burmistrz powiedziała, że 

Gmina stara się, żeby Posterunek Policji w Bobolicach miał pełną obsadę etatową, i ta pełna 

obsada wynosi 9 etatów, ale faktycznie, fizycznie pracuje 8 policjantów. I tego co najmniej 

jednego policjanta naprawdę brakuje. Pani Burmistrz czyni starania w tej sprawie i 

rozmawiała na ten temat z Komendantem Tylem, który rozumie i nasze prośby popiera. Ale 

to jest za mało ponieważ sam decyzji podjąć nie może. Pani Burmistrz była w Komendzie 

Wojewódzkiej Policji w Szczecinie i rozmawiała z Panem Generałem Olbrysiem, któremu 

przedstawiona została ta informacja o pilnym zatrudnieniu tego jednego policjanta, ale sprawa 
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ta nie idzie tak jak trzeba. Urząd Miejski bardzo wspiera Policję w różnych działaniach i 

pieniądze niemałe są przeznaczane, w 2011 roku jest to ponad 60 tyś. zł na posterunek w 

Bobolicach. Do tego Policja prosi o wsparcie finansowe w zakresie remontu Komendy 

Miejskiej w Koszalinie po 35 tyś. zł przez 4 lata. Pani Burmistrz powiedziała, że będzie 

kontynuowała temat oraz czyniła starania w zatrudnieniu policjanta.   

 

Pan Henryk Fabian Komendant II Komisariatu Policji w Koszalinie – powiedział, że czuje się 

zobowiązany do wyjaśnień. Problem jest duży, ale to, że etatowo jest 9 policjantów to bardzo 

duży sukces. W sytuacji jaka jest w tej chwili w kraju Komenda Miejska Policji w Koszalinie 

przekazać będzie musiała 12 wakatów do Komendanta głównego. Zatrudnienie tego jednego 

policjanta na pewno nastąpi, ale nie przed sezonem letnim.  

 

Następnie głos zabrał Pan Jan Wójcik Komendant Ochrony Przeciwpożarowej Miasta i 

Gminy Bobolice. Przedstawił informacje ochrony przeciwpożarowej na terenie miasta i 

gminy Bobolice za okres kadencji. Informacje te stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pan Andrzej Grodzki Zastępca Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w 

Koszalinie powiedział, że Straż Pożarna, obojętnie czy zawodowa, czy ochotnicza jest to taka 

formacja, gdzie trzeba być w ciągłej gotowości bojowej. Komenda Miejska w Koszalinie jest 

jednostką, gdzie codziennie w służbie jest 19-20 strażaków na cały powiat koszaliński i całe 

miasto. Są to siły, które bez udziału OSP miałby bardzo małe szanse na zapewnienie 

bezpieczeństwa na całym obszarze działania. Cieszy to, że ludzie ci są doceniani przez władzę 

jak i społeczeństwo. Pan Komendant złożył podziękowania dla władz gminy oraz Radnych 

Rady Miejskiej za to, że czują się współodpowiedzialni za Straż Pożarną w Bobolicach.  

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza zwróciła się z prośbą do Pana Komendanta o 

przekazanie samochodu Renault lekki do ratownictwa drogowego, o którego czynione są 

starania. Przekazany zostałby do OSP Kłanino 

 

Pan Adam Panfil Komendant Straży Miejskiej w Bobolicach przedstawił sprawozdanie z 

działalności Straży Miejskiej za 2010 rok. Informacje stanowią załącznik do protokołu.  
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6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Bobolice z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2010 rok.  
 

Informacje przedstawiała Pani Halina Michalak inspektor ds. promocji, kultury i współpracy. 

Informacje te stanowią załącznik do protokołu.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  
Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że 6 kwietnia odbyła się wizyta w 

Koszalinie w Miejskiej komendzie policji w sprawie dodatkowego etatu policjanta oraz 

punktów pomiaru prędkości, które gmina musi uzyskać jeżeli chce stawiać radary. 7-8 

kwiecień Pani Burmistrz obecna była na konwencie wójtów, burmistrzów i prezydentów 

województwa zachodniopomorskiego w Kołobrzegu. 8 kwietnia odbyło się spotkanie z 

seniorami sołectwa Chociwle-inicjatorem spotkania była Pani sołtys Helena Bubień. 12 

kwietnia kierownictwo urzędu uczestniczyło we wspólnym spotkaniu z radnymi w sprawie 

sprawozdania z realizacji wykonania budżetu za 2010 rok. 13 kwietnia Pani Burmistrz 

uczestniczyła wspólnie z Panem Burmistrzem, Przewodniczącym RM w meczu piłki nożnej 

Grom Świelino z Gwardią Koszalin. Były to rozgrywki w ramach ćwierć finału o puchar 

Polski. 15 kwietnia Pani Burmistrz wyjeżdżała do Szczecina i załatwionych zostało kilka 

spraw: spotkanie z Komendantem Wojewódzkim Panem Generałem Wojciechem Olbrysiem 

w sprawie dodatkowego etatu w policji, następnie spotkanie w GDDKiA w sprawie budowy 

chodnika w miejscowości Przydargiń, wizyta u Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej oraz w Urzędzie Wojewódzkim. 19 kwietnia odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

Dobrociech w sprawie sprzedania świetlicy wiejskiej na cele parafii rzymskokatolickiej. Pani 

Burmistrz powiedziała, że kończy się temat przetargu na energię elektryczną do budynków 

użyteczności publicznej, 5 maja nastąpi wybór oferty (wpłynęły 3 oferty: ENERGA Poznań, 

PKP ENERGETYKA Warszawa, ENERGIA OBRÓT Gdańsk). Następny temat to przetarg 

na zakup ciągnika i pługu oraz kruszarki- przetarg na zakup ciągnika i pługu dojdzie do 

skutku – wpłynęły 2 oferty. Gmina miała przeznaczone środki w kwocie 485 tyś 317 zł, 

oferty: ROLTOP 527 tyś. 921 zł, ROLSAD 441 tyś. 003 zł, podpisanie umowy przewidywane 

jest na 10 maja br., a termin dostawy w ciągu 30 dnia od dnia podpisania umowy.  Natomiast 

przetarg na zakup kruszarki nie dojdzie do skutku z racji tego, że żadna oferta nie wpłynęła. 

21 kwietnia Pani Burmistrz była na spotkaniu z Energią w Koszalinie w sprawie podłączenia 

zasilania energetycznego do działek budowlanych. Również 21 kwietnia odbyło się spotkanie 
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z przedsiębiorcami branży budowlanej, spotkanie odbyło się na hali w sali konferencyjnej. 

Obecnych było 20 przedsiębiorców, spotkanie było bardzo udane i potrzebne, a następne 

zaplanowano na listopad. Kolejny temat troska mieszkańców o kasztanowca na rynku 

miejskim, jest dużo zapytań o stan zdrowia kasztanowca. Z tego względu dokonano 

ekspertyzy kasztanowca, która wskazała, że kasztanowiec biały jest to drzewo o obwodzie 

378 cm, wysokość 15-20 m, rośnie na rynku w Bobolicach w chodniku przy posesji Plac 

Zwycięstwa 1, ma wysoko podniesioną i zdeformowaną koronę w wyniku usuwania konarów 

drzewa. Kasztanowiec jest w dobrej kondycji zdrowotnej i przy normalnych warunkach 

atmosferycznych nie stwarza zagrożenia dla otoczenia. Zaleca się jedynie wykonania cięć 

sanitarnych w celu usunięcia grubego suszu z korony drzewa oraz lekką korektę gałęzi nad 

dachem sąsiadującego budynku. Takie cięcia jesienią zostaną wykonane. Pani Burmistrz 

powiedziała, że ogłoszono zapytanie ofertowe na wyposażenie placów zabaw-wybrano firmę 

NOWUM. Odbyło się spotkanie w sprawie opieki zdrowotnej z poszczególnymi Radnymi 

oraz władzami urzędu i doktorem Raczyńskim, aby ustalić jaki krok działań przyjąć, żeby 

przywrócić nocną i świąteczną opiekę medyczną od 1 lipca.  27 kwietnia Pani Burmistrz była 

na konferencji w Koszalinie, gdzie organizatorem był partner BUTW Akademia 

Humanistyczno-Ekonomiczna w Łodzi, Pani Burmistrz była patronatem tej konferencji. 28 

kwietnia odbyło się posiedzenie zarządu Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych  

Zastępca Burmistrza Pan Jan Mokrzycki powiedział, że sprawozdanie dotyczy działalności w 

okresie od 28 stycznia 2011r. do 29 kwietnia 2011r. i dotyczy działań podjętych w 

następujących zakresach: 

1. Kontynuacja współpracy i koordynacja działań podejmowanych w związku z 

zimowym odśnieżaniem miasta i gminy : 

a) bieżąca, codzienna analiza sytuacji w mieście i na terenie gminy, stała współpraca 

z Dyrektorem i kierownictwem ZUKiO oraz  Powiatowym  Zarządem Dróg w 

Koszalinie z siedzibą w Manowie. Początek tego okresu (przełom stycznia- lutego) 

dotyczył odśnieżania, natomiast przełom lutego- marca to oblodzenie na drogach i 

chodnikach. 

2. Działania związane z utrudnieniami dotyczącymi dowozów szkolnych: 

a) działania dotyczące nieodpowiedzialne zachowanie i postępowanie niektórych 

kierowców PKS, którzy nie stosowali się do ustalonego harmonogramu dowozów 

szkolnych- kierowcy nie zajeżdżali do kilku miejscowości tłumacząc swoje 

postępowanie nieodśnieżoną lub oblodzoną drogą. W rzeczywistości takie trudności 

sprawiało nieodpowiednie ogumienie pojazdów. Dyrektorzy szkół na  bieżąco 
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analizowali takie sytuacje i zgłaszali do Organu Prowadzącego oraz dyrekcji PKS w 

Koszalinie. 

3) Działania dotyczące współpracy z inspektorem ds. oświaty i dyrektorami szkół 

w zakresie, subwencji oświatowej, organizacji ferii zimowych (14- 27 

lutego),dowozów szkolnych, kształcenia specjalnego, nauczania indywidualnego, 

prawidłowej organizacji i funkcjonowania placówek oświatowych. 

4) Realizacja działań dotyczących polityki lokalowej we współpracy z Dyrektorem 

ZUKiO. 

6) Udział i prowadzenie ośmiu zebrań sołeckich dotyczących wyborów nowych 

sołtysów w poszczególnych sołectwach naszej gminy: 

Kurowo, Gozd, Drzewiany, Górawino, Łozice Koszalińskie, Ubiedrze, Chmielno, 

Chlebowo. 

6) Uczestnictwo w XV Zebraniu Delegatów Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania, które odbyło się 10 marca w Szczecinie. Podczas obrad wybrano 

nowe władze stowarzyszenia na okres 4 kolejnych lat. 

7) Uczestnictwo w posiedzeniach Zgromadzenia Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty w Karlinie. W tym roku Delegaci z poszczególnych gmin spotkali się już 3 razy, 

uczestniczyłem we wszystkich posiedzeniach. 

8) 27 kwietnia uczestnictwo w VI sesji Rady Powiatu w Koszalinie, która odbyła się w 

starostwie Powiatowym. Ważnym dla nas było podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

w 2011r. na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków (Bobolice)- dotyczyło dotacji na remont organów w bobolickim kościele. 

9) Uczestnictwo w imprezach o charakterze okolicznościowym, kulturalnym i 

sportowym: 

1. Spotkanie Noworoczne w Delegaturze Zachodniopomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego, które odbyło się 28 stycznia br. W spotkaniu ze Starostą 

Koszalińskim uczestniczyłem wraz z Panem M. Golasem- zastępcą przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

2. Bałtycka Liga Orlików- turniej piłkarski z 12 lutego. 

3. Udział w przedstawieniu teatralnym pt.: „Calineczka” w Szkole Podstawowej w 

Kurowie. 

4. Mecz piłkarski drużyn jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych Bobolic i 

Kłanina- 6 marca 2011r. w hali sportowej. 

5. Uczestnictwo w imprezie pod nazwą „Indywidualny Turniej Tenisa Stołowego 

Chłopców SP i GP w Bobolicach” – w pierwszym tygodniu ferii zimowych. 
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6. Uczestnictwo w imprezie sportowej, w której główna atrakcją były mecze UKS 

„Gulki” Bobolice z koszykarzami z Kołobrzegu i mecz sparingowy koszykarzy z 

Kołobrzegu z koszykarzami Warszawy . 

7. Finał IV Mistrzostw Powiatu Koszalińskiego jednostek OSP w piłce nożnej. 

8. Uroczyste spotkanie z okazji Dnia Kobiet zorganizowane przez Klub Seniora 

WRZOS PLUS- 07 03 2011 W RESTAURACJI pod „Winogronami”.   

Drugie spotkanie w „Tafli” też z okazji Dnia Kobiet”  

9.Podobne spotkanie w Sali nr 5 Urzędu miasta zorganizowane przez emerytów. 

10. 12 marca pod patronatem Burmistrza Bobolic odbył się IV TURNIEJ PIŁKI 

HALOWEJ OLDBOY’ÓW Z UDZIAŁEM 6 ZESPOŁÓW Z SĄSIEDNICH GMIN. 

11. Udział w imprezie sportowej – eliminacje rejonowe piłki siatkowej kobiet i 

mężczyzn w ramach X Wojewódzkich Igrzysk Ludowych Zespołów Sportowych 

Samorządów Powiatowych- z udziałem drużyn z Białogardu, Szczecinka, Postomina. 

12. Przygotowanie drużyny i uczestnictwo w VIII Spartakiadzie Samorządowców  w 

Polanowie, która odbyła się 26 marca w hali widowiskowo- sportowej. Sukces 

Samorządowców z Bobolic- I miejsce. 

13 Udział w imprezach szkolnych- 15 kwietnia W gimnazjum Publicznym został 

zorganizowany apel poświęcony „zdrowemu stylowi życia”    

14. Czynny udział w III Rodzinnym Turnieju Tenisa Stołowego.                          

10) 8 kwietnia ,w zastępstwie Pani Burmistrz uczestniczyłem w spotkaniu Gminnej  

Rady Sportu. 

11) Ścisła współpraca z dyrektorem MGOK i MGBP w Bobolicach- dotyczy 

organizacji imprez kulturalnych i rekreacyjnych oraz rozwoju tych instytucji 

12) Sfinalizowanie zadania dotyczącego gablot sołeckich- byłem odpowiedzialny za 

wybór najkorzystniejszej oferty pod względem finansowym, spełniającej nasze 

warunki funkcjonalności, dobrego wykonania z zastosowaniem odpowiednich 

materiałów, zabezpieczeń, elementów konstrukcyjnych metalowych- profile 

ocynkowane malowane farbą proszkową. Do Państwa sołtysów kieruję prośbę, aby 

dbać o gabloty i umieszczać w nich odpowiednie informacje dotyczące naszej gminy. 

13) Analiza umów na wywóz nieczystości na terenie gminy. Wysoki wskaźnik 

podpisanych umów wynosi 2595, co stanowi 96,4%  natomiast niepodpisanych umów 

jest 132 posesje, co stanowi 3,6%  
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Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych 
W tym punkcie głos zabrali: 

Radna Pani Zofia Kęcel – podziękowała za to, że na ulicy Łazienkowej i Szkolnej 

zaświeciły się światła w lampach. Pani Radna zgłosiła następujące interpelacje: zamieść 

drobny kamyk na ulicy Tylnej, postawić znak z ograniczeniem prędkości do 30 km przy ulicy 

Tylnej, uzupełnić piasek w piaskownicach na placach zabaw w Bobolicach, na placu zabaw 

na ulicy Reja są stare siedziska na karuzeli prośba o uzupełnienie siedzisk, prośba o 

przejrzenie po zimie wszystkich urządzeń na placach zabaw.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że kamyki były zamiecione, ale być może 

należy to powtórzyć – zostanie zgłoszone do ZUKiO, jeżeli chodzi o ograniczenie prędkości i 

będzie taka zasadność to najpierw należy opracować projekt organizacji ruchu dla tego 

miejsca – temat będzie pilotowany. Siedziska do karuzeli będą wymienione na nowe 

drewniane. Piasek w piaskownicach w mieście Bobolice został wymieniony na nowy, a w 

miejscowościach wiejskich jest to robione w trakcie. Przegląd urządzeń na placach zabaw 

oczywiście będzie wykonany jak co roku.  

 

Radny Pan Jan Żwirbla – powiedział, że schody do Caritasu były remontowane, ale to nie 

zdało egzaminu i rozsypują się, jest pełno gruzu, który nawet nie jest pozamiatany. Chodzi tu 

o bezpieczeństwo ludzi a w szczególności dzieci, które uczęszczają tą drogą do przedszkola i 

szkoły. Należy dokonać tej naprawy raz dobrze i żeby nie wracać to tematu. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że ZUKiO ma obowiązek dokonywać 

wypełnień w przypadku ukruszenia się, ale na kompleksową naprawę nawierzchni nie ma 

żadnych szans.  Teraz będzie robione to, aby zapewnić względy bezpieczeństwa i poprawić 

estetykę tego miejsca.  

 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.  

 

 Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

2) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bobolice.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

W związku z wybudowaniem na działce gruntu nr 286 o powierzchni 5,9366 ha położonej 

w jednostce ewidencyjnej Bobolice - Miasto [3209034] w obrębie ewidencyjnym Bobolice 2 

[Nr0002], Bobolickiego Centrum Edukacji, Sportu i Rekreacji w Bobolicach przy ulicy 

Głowackiego 7  składającego się z następujących pawilonów: 

a)  Pawilonu ,,C” określonego jako część sportowo-gastronomiczna 

o powierzchni użytkowej 1002,6m2 przy ulicy Głowackiego 7C, 

b)  Pawilonu ,,D” o powierzchni użytkowej 1668,9m2, w którym znajduje się 

Gimnazjum Publiczne w Bobolicach przy ulicy Głowackiego 7D; 

c)  Pawilonu ,,E” o powierzchni użytkowej 1959,4m2, w którego części 

znajduje się Środowiskowy Dom Samopomocy w Bobolicach przy ulicy 

Głowackiego 7A, o powierzchni użytkowej 266,41 m2 oraz Gimnazjum 

Publiczne w Bobolicach przy ulicy Głowackiego 7D. 

d)  Pawilonu ,,F” określonego jako hala sportowa z zapleczem o powierzchni 

użytkowej 2337,2m2 przy ulicy Głowackiego 7B,  

e)  Zespołu Ogólnodostępnych Boisk Sportowych wybudowanego w ramach 

programu ,,MOJE BOISKO - ORLIK 2012”  w skład, którego wchodzi: 

a)    Boisko wielofunkcyjne o powierzchni ogólnej  - 800m2 , 

b)    Boisko do piłki nożnej o powierzchni ogólnej - 1860m2; 

c)     Budynek zaplecza boisk (zaplecze sanitarno-szatniowe).  

podjęto decyzję o przygotowaniu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w trwały 

zarząd nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bobolice tj.   

• część dla Gimnazjum Publicznego w Bobolicach przy ulicy Głowackiego 7D,  

•  i część dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach 

przy ulicy Jedności Narodowej 13,  

w celu prowadzenia swojej działalności statutowej.  

Gimnazjum Publiczne mieści się w budynku - Pawilonu D i w części budynku-Pawilonu E, 

hala sportowa stanowi Pawilon F. 
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 Dla ww gimnazjum zostanie także przekazany Zespół Ogólnodostępnych Boisk 

Sportowych wybudowany w ramach programu ,,MOJE BOISKO - ORLIK 2012”  w skład, 

którego wchodzi: 

a)    Boisko wielofunkcyjne o powierzchni ogólnej  - 800m2 , 

b)    Boisko do piłki nożnej o powierzchni ogólnej - 1860m2; 

c)     Budynek zaplecza boisk (zaplecze sanitarno-szatniowe). 

 Zaś dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach przy ulicy Jedności 

Narodowej 13 - część Pawilonu E  w którym znajduje się Środowiskowy Dom Samopomocy  

w Bobolicach przy ulicy Głowackiego 7A. 

Dodać należy, że w chwili obecnej Pawilony C, E i F boisko ,,Orlik” zostały oddane w 

umowami użyczenia dla Gimnazjum Publicznego w Bobolicach jak i dla Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach przy ulicy Jedności Narodowej 13 - część 

Pawilonu E  w którym znajduje się Środowiskowy Dom Samopomocy  w Bobolicach przy 

ulicy Głowackiego 7A. 

Mając na uwadze uregulowanie stanu prawnego wyżej wymienionej nieruchomości 

zabudowanej zgodnie z obowiązującymi w tej sprawie przepisami zachodzi konieczność 

podjęcia uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomoc Społecznej w Bobolicach. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Bożena Aksiutin przedstawiła uzasadnienie do 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika M-GOPS w Bobolicach.   

 

 

Uchwała została uznana jednogłośnie za bezzasadną 14 głosami „za”.  

 

 



 13 

4) w sprawie sposobu sprawiania pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na 

pokrycie kosztów pogrzebu.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

W uchwale podjętej na ostatniej sesji wkradł się błąd maszynowy. Znalazły się dwa paragrafy 

z numerem 2. Poza tym uchwała nie podlega publikacji. W związku z tym Pani Sekretarz 

poprosiła o uchylenie całej poprzedniej uchwały i podjęcie nowej po poprawkach dla 

przejrzystego jej stosowania. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

5) w sprawie opłat za usługi wykraczające poza podstawę programową świadczone 

przez Przedszkole Samorządowe w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

Należało uchylić poprzednią uchwałę podjętą na ostatniej sesji ponieważ: 

1. w § 2ust.1 nie został określony wymiar godzin , który stanowi czas przekraczający  

wymiar zajęć podstawy programowej wychowania przedszkolnego (przepis mówi o 

minimum 5 godzin); 

2. został skreślony § 4 określający termin miesięcznej wpłaty za przedszkole. Zapis ten 

musi się znaleźć tylko w umowie. 

Pani Sekretarz wniosła o uchylenie poprzedniej uchwały w całości, ponieważ chcemy, żeby 

uchwała była czytelna dla rodziców i pracowników przedszkola 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady 

Miejskiej w Bobolicach.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

Pani Sekretarz wniosła o uchylenie uchwały podjętej w grudniu 2010 roku  zachowaniem w 

§2 ust.2 pkt 3. dotyczącego diety dla wiceprzewodniczącego. 

Natomiast dieta przewodniczącego zgodnie z rozporządzeniem w sprawie maksymalnej 

wysokości diet przysługujących radnemu gminy nie może być wyższa niż 50 % 

półtorakrotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących 
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kierownicze stanowiska państwowe. W uchwale grudniowej określona wysokość została na 

poziomie 55 %. W tym roku zastosowanie ma kwota bazowa z 2008 roku , czyli zmniejszyła 

się. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.   

 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Województwu  

Zachodniopomorskiemu na realizacją zadania: „Budowa chodnika w m. Stare Borne w 

ciągu drogi wojewódzkiej nr 168”.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani  Burmistrz Mieczysława Brzoza .  

Mając na uwadze stan infrastruktury drogowej na terenie naszej gminy oraz braki                           

w infrastrukturze towarzyszącej – Gmina musi w miarę swoich możliwości ekonomicznych  

stwarzać warunki do poprawy bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu drogowego. W 

związku z powyższym poniesienie kosztów na opracowanie dokumentacji technicznej 

budowy chodnika oraz przekazanie dotacji finansowej na realizację przedmiotowego zadania 

jest jak najbardziej zasadne.  Podjęte działania mają na celu nie tylko podniesienie jakości 

infrastruktury drogowej na terenie Gminy Bobolice, ale przede wszystkim przyczynić się do 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego. Dlatego należy podjąć stosowne działania w tym 

zakresie.  

 

Pan Artur Tomczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym”.    

 

8) w sprawie wskazania kandydata na członka Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. w Koszalinie.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.   

W związku z wejściem w skład wspólników PGK Spółki z o. o. w Koszalinie Gmin: Będzino, 

Manowo, Mielno, Malechowo, Polanów, Bobolice i Świeszyno oraz zgodnie z zapisami 

Umowy Spółki PGK Koszalin - §16 pkt. 4a Gminy, będące wspólnikami Spółki wskazują 

łącznie jednego kandydata na członka Rady Nadzorczej. Kadencja wspólna trwa 3 lata. Ilość 
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udziałów objętych przez Gminę Bobolice  - 139 o wartości 500,00 zł każdy, co daje kwotę 

łącznie 69.500,00 zł. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.   

 

Ad. 10. Wolne wnioski. 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Radna Pani Zofia Kęcel powiedziała, że jest członkiem Zespołu Interdyscyplinarnego i 

została zobligowana do przedstawienia informacji o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 

Informacje te stanowią załącznik do protokołu.    

 

Radna Pani Justyna Terlecka powiedziała, że temat dzisiejszej sesji został zamieniony 

miesiącami czyli na sesji kwietniowej omawiany jest temat majowy. Komisja ds. Zdrowia, 

Opieki Społecznej, Bezrobocia i Porządku Publicznego powinna zostać o tym fakcie 

poinformowana wcześniej, żeby móc zrealizować temat majowy na komisji w kwietniu, a nie 

w ostatniej chwili kiedy radni otrzymują materiały na sesję. Komisje o takich zmianach 

powinne być informowane wcześniej.  Kolejna sprawa to Pani Radna zwróciła się do Pani 

Burmistrz pisemnym wnioskiem o utworzenie płatnego parkingu w okresie letnim na rynku 

miejskim w Bobolicach przy Placu Zwycięstwa. Fakt jest taki, że niema miejsc parkingowych 

na rynku, a w okresie letnim jest dużo osób przyjezdnych, a nie mając miejsca na parkingu 

ludzie ci odjeżdżają. Problem jest też taki, że pracownicy pracujący w sklepach itp. Zajmują 

te miejsca na cały dzień.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki powiedział, że może warto 

porozmawiać ze sklepikarzami i przedstawić, że taki problem istnieje 

 

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza powiedziała, że temat ten był już realizowany w 

poprzedniej kadencji, ale odeszło się od tego tematu. Może warto wrócić i zastosować parking 

płatny na okres wakacji. Pani Burmistrz powiedziała, że zorganizuje spotkanie w tym temacie 

celem omówienia sprawy i poinformowała także, że wymagana będzie uchwała Rady 

Miejskiej. Decyzja o utworzeniu płatnego parkingu dla jednych będzie odpowiednia, a dla 

drugich nieodpowiednia i niepopularna i musimy się z tym liczyć. Pani Burmistrz 

powiedziała, że należy wziąć pod uwagę, to żeby rynku miejskiego nie zrobić parkingiem. Ma 

to być deptak, miejsce rekreacji i wypoczynku, a nie parkingu. Dopóki nie ma rewitalizacji 
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rynku to zostały zwiększone miejsca parkingowe, ale w przyszłości kiedy będzie rewitalizacja 

rynku te wszystkie miejsca znikną.    

 

Pan Jerzy Nowomiejski sołtys sołectwa Krępa powiedział, że na chwilę obecną kiedy nie ma 

jeszcze płatnego parkingu to należałoby wydzielić miejsca dla motorowerów. Motorowery 

postawione na parkingu zajmują cały pas.  

 

Odnośnie zmiany tematu sesji Rady Miejskiej Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 

powiedział, że późno dowiedział się od Pani Skarbnik o tym, że nie może być sesji 

absolutoryjnej w związku z tym podjęto decyzję o zmianie tematu sesji. Takie sytuacje są 

unikane, ale sytuacja wymagała tego, aby tak postąpić.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że poczuwa się do winy za tę sytuację odnośnie zmiany tematu i 

powiedziała, że uczula swoich pracowników o informowaniu Komisji o zaistniałych 

zmianach.  

 

Radna Pani Bożena Aksiutin powiedziała, że była jako nauczyciel i wychowawca z młodzieżą 

w M-GOK w Bobolicach, gdzie 7 kwietnia br. odbyły się pierwsze spotkania z kulturą 

ludową i folklorem. Należy podkreślić, że jest to bardzo cenna inicjatywa i jeżeli chcemy 

młode pokolenie przekonać do kultywowania tradycji ludowych to należy pochwalić M-

GOK, że wyszedł z taką inicjatywą. Była to inicjatywa Dyrektora M-GOK oraz Pani Lidii 

Szymańskiej, prowadzącym program był Pan Wojciech Konieczny. Przebieg programu 

potrafił zainteresować młodych ludzi – co jest najważniejsze.     

 

Ad. 11 . Zakończenie obrad.  
Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 

 


